

关于调整网点营业安排的通知

尊敬的客户，

根据阳江市疾病预防控制中心通报，为配合当地新冠疫情防控工作，汇丰银行（中国）有限公司阳江支行自2022年3月9日起暂停对外营业，恢复时间将另行通知，并根据当地疫情防控中心的更新情况进行调整。请您留意汇丰中国官网及官方微信公众号以获取最新信息。

在此期间，如您有业务需求，建议您尽量通过网上银行、微信服务号等线上服务渠道办理相关业务。

如您对以上网点调整事宜有任何疑问，请咨询您的客户经理或致电我行服务热线4008218878。感谢您对我行的一贯支持。

顺颂商祺。

汇丰银行（中国）有限公司阳江支行

2022年3月9日



Adjustment to Branch Business Arrangement

Dear Customer(s),

According to the announcement of Yangjiang Disease Prevention and Control Center and in order to cooperate with the local COVID-19 prevention and control work, HSBC Bank (China) Company Limited Yangjiang sub-Branch will suspend service temporarily with effect from March 9, 2022, until further notice. This will be adjusted according to the update from local authority. Please refer to HSBC China's official website and HSBC China WeChat service account for latest information.

During this period, if you have any business needs, we highly recommend you to use our online banking and/or our WeChat service account.

If you have any questions to the above, please contact your relationship manager or service hotline 4008218878. Thank you for your continuous support to HSBC.

Yours sincerely

HSBC Bank (China) Company Limited Yangjiang Sub-Branch

March 9, 2022